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Geachte Commissieleden, 

Op 5 juli jl. heeft de gemeenteraad Nieuwkoop een motie aangenomen over de buslijnen 
646/647 naar Gouda ten behoeve van scholieren. Graag verwijzen wij u naar de bijlage 
aangaande de motie, die wij zeer ondersteunen. 

Aanleiding van de motie zijn de brieven van Driestar College, vervoersbedrijf Syntus en de 
aangenomen moties van de gemeenteraden van Ronde Venen en Stichtse Vecht over de 
wijziging van de (scholieren) buslijnen 646/647Uithoorn — Gouda (zie bijlagen). 
Op 11 september 2018 wordt namelijk het vervoerplan 2019 van Syntus door het college van 
Gedeputeerde Staten vastgesteld. 
Op 3 september 2018 staat een Statenvergadering gepland. Wij vragen daarom uw bijzondere 
aandacht voor de wijzigingsvoorstellen van Syntus aangaande de buslijnen 646/647 naar 
Gouda ten behoeve van scholieren. 

Wij betreuren de wijze waarop het voorstel tot wijziging tot stand is gekomen. In onze gemeente 
maken scholieren gebruik van buslijn 646/647 om naar het Driestar College te reizen. 
Daarnaast zijn er nog meer scholieren in de nabijgelegen gemeenten die gebruik maken van 
deze specifieke busrit naar school. Het gaat om ca. 120 — 150 leerlingen per dag die van deze 
buslijn gebruik maken. De huidige lijnvoering wordt goed gebruikt door de scholieren. 

Wij constateren negatieve gevolgen als de voorgestelde plannen van vervoersbedrijf Syntus 
Utrecht doorgaan. Het wijzigingsvoorstel houdt in dat de huidige buslijn tot aan NS Gouda wordt 
opgeheven. In het voorgestelde plan gaat de bus tot NS Woerden rijden. De scholieren hebben 
hier de mogelijkheid verder te reizen met de trein. 

De wettelijke publicaties vindt u op overheid.nl. Abonneer u via www.overuwbuurt.overheid.nl. 
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Wij maken ons ernstige zorgen over de wijziging en met name de consequenties van de 
invoering van de nieuwe dienstregeling die op 1-1-2019 ingaat. De betrokken scholieren zijn 
verplicht om in de toekomst verder te reizen met de trein om bij hun bestemming te komen. Nu 
zijn er alternatieven om naar school te reizen. In de toekomst wordt die keus beperkt. Dit houdt 
in een combinatie van het vervoer per bus en trein. 
Het openbaar vervoer is een belangrijke voorziening om van A naar B te reizen. Met name de 
directe busverbinding in het platteland is onmisbaar. We constateren dat steeds meer lijnen 
worden ingekort of opgeheven. Het openbaar vervoer verschaalt op deze wijze en juist die 
doelgroep wordt verstoken en gedupeerd. 
Daarnaast krijgen gezinnen te maken met hogere reiskosten omdat ze verplicht zijn om verder 
met de trein te reizen. Het huidig abonnement bedraagt € 800,-- per.  jaar. In de toekomst zullen 
de reiskosten oplopen tot € 1.500,--. U begrijpt dat de ouders van de betrokken leerlingen 
geconfronteerd worden met enorme prijsverhogingen. In het geval van gezinnen met meerdere 
kinderen zullen de kosten behoorlijk oplopen. Dit vinden wij een ongewenste ontwikkeling en 
niet acceptabel. Al jaren maken scholieren van onder andere de gemeenten Stichtse Vecht, 
Woerden, Ronde Venen en Nieuwkoop gebruik van deze bijzondere buslijn. In de toekomst 
worden de scholieren geconfronteerd met de negatieve gevolgen van wijziging productaanbod 
en uw besluit. De belangrijke doelgroep (scholieren) die afhankelijk is van het openbaar vervoer 
wordt daardoor gedupeerd. 

Wij zijn van mening dat nut- en noodzaak niet voldoende zijn aangetoond en geen goede 
afweging heeft plaatsgevonden om tot een dergelijke wijziging te komen. Ten aanzien van de 
financiële aspecten om verder te reizen met de trein voor de scholieren hebben nog geen 
gesprekken plaats gevonden tussen Syntus, provincie Utrecht en de NS. De toezegging dat 
het vervoerbedrijf en de provincie zich tot het uiterste zullen inspannen om tariefintegratie 
mogelijk te maken lijkt een loze belofte en dat zouden we ernstig betreuren. 
Het is prima als er voorstellen worden gedaan voor een wijziging. Maar dan passend binnen 
de gehanteerde uitgangspunten en met name tot het vraaggericht voorzieningenniveau. 

Daarnaast hebben wij de volgende vragen: 
• Zijn de voorstellen tot aanpassing getoetst aan de inhoudelijke en financiële 

uitgangspunten van de geldende concessie-voorwaarden? 
• Hoe verhoudt de wijziging tot het Vervoerplan uit 2018? 

Graag verwijzen wij u naar het Vervoersplan van 2018 van Syntus, waarin de volgende 
passage staat vermeld. 

Scholierenlijnen 

Op de scholierenlijnen was het met name wachten op de langere bussen. Deze bussen stroomden in 
mei en juni in en gaan ervoor zorgen dat er waar nodig extra capaciteit beschikbaar is. Met het 
vertengen van de versterkingsrit op de lijnbundel 646/647 is het knelpunt op deze lijnbundel 
verholpen. Deze versterkingsrit staat in 2018 gepland in de dienstregeting, waardoor het aantal dru's 
op lijn 647 stijgt. Ook de versterking op lijn 680 komt terug in de dienstregeling. 

• Door invulling te geven aan het openbaar vervoer gecombineerd met de trein is het wellicht 
geen aantrekkelijke optie om zoveel mogelijk reizigers te laten reizen in de spits. 
Is daar al over nagedacht? 
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• Wat is er met het advies van het ROCOV gedaan? Hoe is dat verwerkt in het vervoerplan? 
Het ROCOV heeft advies uitgebracht inzake het vervoersplan 2019. Het ROCO adviseert 
dat buslijnen 646/647 vooralsnog niet tot Woerden in te korten. Zij verwijzen naar de 
enorme prijsverhogingen en dat er eerst goede overeenstemming moet plaatsvinden met 
NS over een gemeenschappelijk abonnement voor het gehele traject. 

Wij constateren dat het openbaar vervoer steeds onder druk komt te staan. leder jaar worden 
steeds meer lijnen ingekort of opgeheven. Nu zijn dat de buslijnen 646/647. Op deze wijze 
wordt het landelijk gebied verstoken van openbaar vervoer en we vinden dat geen goede 
ontwikkeling ter verbetering van de leefbaarheid en bereikbaarheid. Wij pleiten ervoor om 
bestaande buslijnen te handhaven. 

Wij verzoeken u om op basis van het bovenstaande onze reactie mee te nemen bij de 
afweging om een goed besluit te laten nemen door GS over de wijzigingsvoorstellen van 
Syntus en de huidige dienstregeling van buslijn 646/647 vooralsnog te handhaven voor de 
scholieren. 

Driestar College en gemeente Ronde Venen ontvangen een kopie van deze brief. 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Nieuwkoop 

mr. G.G.G. Sloot 	 F. Buijserd 
secretaris 	 burgemeester 
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Motie Scholierenlijn Gouda 

• Brief van het Driestar Collega aan de ouders van leerlingen die gebruik maken van de 1ijn646/647 
• Brief van Syntus aan het Driestar College inzake aanpassing 1ijn646/647 
• Het feit dat: 

o Syntus in overleg met de provincie heeft besloten om de scholierenlijnen 646/647 met 
ingang van 1-1-2019 zal inkorten tot een verbinding Mijdrecht-NS station Woerden. 

o Deze lijn in de achterliggende jaren duizenden leerlingen uit het Groene hart waaronder 
Nieuwkoop naar Gouda heeft vervoerd 

o Nu nog steeds dagelijks twee bussen vol heen en terug rijden (ca 120-150 leerlingen per 
dag, meesten daarvan uit De Ronde Venen, 10 gezinnen vanuit Nieuwkoop) 

Overwegingen: 

• Syntus op 29 mei de directie van het Driestar college daarover heeft geïnformeerd en daarbij 
heeft aangegeven dat bezwaar maken feitelijk nauwelijks zin heeft omdat men de gevolgen zegt 
goed ingecalculeerd te hebben, het plan ook al aan gedeputeerde Staat heeft aangeboden, die 
vervolgens heeft aangegeven geen aanleiding te zien om het plan te wijzigen. 

• Hiermee een aanpassing van de OV-situatie, zonder feitelijk overleg met belanghebbenden 
(school, ouders, leerlingen) als een voldongen feit te presenteren. 

• Deze buslijn voor ten minste 10 gezinnen met leerlingen van groot belang is. 
• Deze buslijn ook van belang is voor inwoners van een aantal omliggende gemeenten (Stichtse 

Vecht voor inwoners van Kockengen/Teckop, Woerden voor inwoners Kamerik/Kanis en De Ronde 
Venen) 

• De gevolgen van deze wijziging onduidelijk zijn namelijk: 
o Syntus stelt in haar brief dat de verbinding (combinatie bus/trein) sneller zal zijn, maar 

onderbouwd dat niet. Onduidelijk is bijvoorbeeld hoe goed de aansluiting zal zijn waarbij 
we opmerken dat de treinverbinding Woerden-Gouda niet optimaal is (twee treinen kort 
na elkaar, daarna wachttijd van ca 26 minuten, regelmatige uitval op dit traject) 

o Syntus in haar brief onderkent dat er kostengevolgen voor de ouders zijn, wel de 
suggestie doet om in overleg met de NS daar een oplossing voor te willen zoeken, maar 
daar geen enkele duidelijkheid over geeft. Onze eigen eerste calculaties geven aan dat de 
kosten voor de ouders hierdoor zullen verdubbelen naar gemiddeld € 1500.- per jaar (nu 
ca € 800,00 per jaar). 

Verzoekt het college 

Zo spoedig mogelijk, in samenspraak met andere gemeentes, in overleg te treden met de provincie en 
Syntus om bij voorkeur dit besluit te laten terugdraaien en / of de mogelijkheden te bezien om te 
voorkomen dat ouders en leerlingen met nadelige gevolgen in de vorm van langere reistijd en hogere 
kosten geconfronteerd worden. 

SGP-Chr‘istenUnie 	 Natuu ijk Nieuwkoop 	CDA 	 D66 

Elias van Belzen Pien Schrama Kees Egberts Annette Oietersen 
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Syntus Utrecht 
t.a.v. de directie 
P/a Keolis Nederland 
Postbus 297 
7400 AG DEVENTER 

Onderwerp: 	Bezwaar aanpassing lijn 646/647 	Contactpersonen: 	Via bestuurssecretanaat 
Datum: 	7 juni 2018 	 Emailadres: 	lardriestarcollege.nl  

Telefoon: 	 01 82-691 678 

Geachte heer, mevrouw, 

Dinsdag 29 mei jl. hebben we op verzoek van de heren Maxim Meijers namens Syntus en 
Gijsbert Knegtel namens de provincie Utrecht een overleg gehad over het 
(concept)vervoersplan dat medio december 2018 zal ingaan. 

De boodschap van de kant van zowel de vervoerder als de provincie was kort en krachtig: 
de huidige buslijn 646/647 zal ik in deze vorm ophouden te bestaan. De lijn zal tot aan het 
NS-station Woerden rijden. 

Ouders en directie van het Driestar College zijn zeer onaangenaam verrast door en erg 
teleurgesteld in het voorgenomen besluit en dienen hier tegen dan ook gezamenlijk 
bezwaar in. Eén en ander heeft namelijk grote gevolgen voor het scholierenvervoer van 
en naar onze school. In dit kader willen we ook niet onvermeld laten dat we door Syntus 
over dit voorgenomen besluit (te) laat zijn geMformeerd. Dit had minimaal drie weken 
eerder gekund. lmmers toen lag het conceptvervoersplan al bij het ROCOV. 

De bezwaren, die we tegen dit voorgenomen besluit hebben, zijn: 
-Onze school is een streekschool die een grote regio bediend. Dagelijks reizen er vanuit 
het gebied waar buslijn 646/647 rijdt, drie voile bussen naar Gouda. We hebben in de 
achterliggende jaren gezien dat mede dankzij de goede busverbinding het aantal 
leerlingen alleen maar is toegenomen. Bij eerdere vervoerders is er van aanpassing van 
de lijn nooit sprake geweest. Ons inziens hoeft dit ook niet, omdat juist door de hoge 
'bezettingsgraad van de bussen het een rendabele lijn is. 

-De kosten, die deze aanpassing tot gevolg heeft, nemen echt onevenredig toe. 
Afhankelijk van de woonplaats van de leerlingen zal voor ieder gezin de kosten toenemen. 
Leerlingen die bijvoorbeeld de trein vanaf Breukelen gaan nemen en dus helemaal geen 
gebruik meer maken van de buslijn gaan 1.400 meer betalen dan de huidige buslijn 
(kosten 775). Als leerlingen voor een combi bus-trein-abonnement kiezen (dus verder 
reizen vanaf Woerden met de trein), stijgt de prijs met zo'n E 700 tot 800. Welke variant 
we ook bekijken: er is altijd sprake van een enorme stijging van de kosten. Is er niet over 



Driestar College 
voor kivt tRiveA! 

(0182) b9 IC 91 
I (0182) 57 10 0? 

past<ddriestarr cdlegt r, 
voniv; driestar«ijledu ril 

hurl; secle  di  1 
2E03 TV  
Postbus 148 
2800 At. Gouda 

Bijlage: 1. 

nagedacht om eventueel de huidige bustarieven met 15 tot 20 procent te laten stijgen en 
de buslijn op deze wijze 'in de lucht te houden? 

-De aansluiting met de treinverbinding in Woerden is ook een kwetsbaar punt in dit hele 
nieuwe plan. Er rijdt een viertal treinen naar Gouda (:03, :29, :33 en :59), wat in gaat 
houden dat de trein van :59 de meest voor de hand liggende tijd is waarop de leerlingen 
zullen mee gaan. Dit heeft tot gevolg dat er in één keer rond de 150 leerlingen de trein in 
komen. Logistiek lijkt ons dit niet haalbaar. 

-Buslijn 646/647 rijdt alleen 's morgens en 's middags Als leerlingen eerder uit zijn en ze 
de trein tot aan Woerden hebben genomen, zijn ze nog steeds afhankelijk van een goede 
busverbinding naar hun woonplaatsen. Deze wordt momenteel weliswaar aangeboden, 
maar rijdt slechts tot aan Mijdrecht. Wie verder moet reizen, moet opnieuw overstappen. 

-Als school vrezen we dat door de hiervoor besproken stijging van de kosten ons 
leerlingaantal zal gaan dalen, omdat ouders voor scholen dichterbij zullen gaan kiezen. 
Zoals gezegd vervullen we een regiofunctie en dat willen we graag in de toekomst blijven 
doen. 

Ook in de gemeentelijke politiek heeft dit dossier inmiddels de aandacht. In gemeente De 
Ronde Venen is er unaniem een motie aangenomen, gesteund door de wethouder die 
zicht uitspreekt over het conceptvervoersplan (zie bijlage). 

We gaan er vanuit dat bovenstaande argumenten inhoudelijk worden betrokken bij de 
finale besluitvorming rond het in stand houden van de huidige busverbinding. Dit is in het 
belang van onze leerlingen en ouders en van ons als school. 

Met vriendelijke groet, 
Namens alie ouders en de schoolleiding, 

M. Larooij, bestuurs- en managementassistente 
J. van Dam, sectordirecteur vmbo-gt & trajectgroepen 
L. van der Ham, sectordirecteur vmbo & PrO 
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Driestar College 	 datum: 30-05-2018 
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behandeld door: Maxim Meijers 

Deventer/Amersfoort, 30 mei 2018 

Betreft: voorgenomen wijziging lijnen 646 en 647 naar Gouda 

Geachte directie, 

Op dinsdag 29 mei heb ik samen met Gijs Knegtel van de provincie Utrecht een bezoek gebracht aan 
uw locatie in Gouda. Daar hebben wij met u de voorgenomen wijzigingen op lijn 646 (Mijdrecht — 
Gouda) en 647 (Uithoorn — Gouda) besproken. Syntus Utrecht is voornemens om met de nieuwe 
dienstregeling per 9 december 2018 deze lijnen in te korten tot station Woerden. 

leder jaar tracht Syntus Utrecht met het beschikbare gelijkblijvende budget zo goed mogelijk invulling 
te geven aan de doelen en de beleidskaders van de provincle Utrecht. In de afgelopen jaren zien we 
dat de druk op het wegennet groeit, waardoor bussen !anger onderweg zijn. Dat betekent dat, 
vanwege het gelijkblijvende budget, moet worden gezocht naar locaties waar het aantal inzeturen 
verlaagd kan worden. Dit betekent dat er voor buslijnen in de gehele provincie wordt voorgesteld om 
frequenties te verlagen of om lijnen in te korten of op te heffen. 

De lijnen 646 en 647 zijn daar voorbeelden van. Syntus Utrecht is voornemens om deze lijnen in te 
korten tot station Woerden, waar kan worden overgestapt op de trein near Gouda. De bussen staan 
steeds vaker in de file op de Al2 tussen Woerden en Gouda met als gevolg steeds verder 
toenemende reistijd. Met een overstep van de scholierenlijnen op de trein in Woerden wordt de reis nu 
al meer dan 15 minuten sneller en de bus rijdt niet meer parallel aan de trein. Met de sluiting van uw 
locatie aan de Clematislaan zijn alle gebouwen op geringe afstand gelegen van station Gouda. Voor 
een deel van de scholieren is een treinstation op fietsafstand (stations Breukelen en Woerden). 
Andere leerlingen kunnen gebruik maken van de bussen tussen Uithoom/Mijdrecht en Woerden. 
Syntus Utrecht en de provincie Utrecht zullen zich tot het uiterste inspannen om tariefintegratie met 
NS mogelijk te maken. 

Syntus Utrecht begrijpt goed dat deze voorgenomen keuze van invloed is voor de school, haar 
leerfingen en de ouders. Toch zien wij ons genoodzaakt deze stap te zetten, waarbij wij het gehele OV 
In de provincie Utrecht in ogenschouw moeten nemen. Het concept-vervoerplan ligt momenteel voor 
advies bij het ROCOV Utrecht, de vereniging van verschillende consumentenorganisaties die 
gezamenlijk adviseren aan de vervoerders. Op 11 september a.s. zullen Gedeputeerde Staten van de 
provincie Utrecht het vervoerplan 2019 van Syntus Utrecht vaststellen. 

Met vriendelijke groet, 

Maxim Meijers 
Vervoerkundige Syntus Utrecht 

Keolis NEDERLAND. Visbystraat 5, 7418 BE Deventer. Postbus 297, 7400 AG Deventer. Telefoon: +31 88 033 1400. www.keolis.nl  
Handelsregister 09102634. Syntus en allGo zijn een service van Real's Nederland. 
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De Ronde Venen 

Onderwerp: Scholierenlijn Gouda 

De gemeenteraad van De Ronde Venen, in vergadering bijeen op 31 mei 2018, 

Kennis genomen hebbend van: 
• Brief van het Driestar Collega aan de ouders van leerlingen die gebruik maken van de 1ijn646/647 
• Brief van Syntus aan het Driestar College inzake aanpassing 1ijn646/647 
• Het feit dat 

o Syntus in overleg met de provincie heeft besloten am de scholierenlijnen 646/647 met ingang 
van 1-1-2019 zal inkorten tot een verbinding Mijdrecht-NS station Woerden. 

O Deze lijn in de achterliggende jaren duizenden leerlingen uit De Ronde Venen naar Gouda heeft 
vervoerd 

o Nu nog steeds dagelijks twee bussen vol heen en terug rijden (ca 120-150 lln per dag, meesten 
daarvan uit De Ronde Venen) 

Overwegingen: 
• Syntus op 29 mei de directie van het Driestar college daarover heeft geïnformeerd en daarbij heeft 

aangegeven dat bezwaar maken feitelijk nauwelijks zin heeft omdat men de gevolgen zegt goed 
ingecalculeerd te hebben, het plan ook al aan gedeputeerde Staat heeft aangeboden, die vervolgens 
heeft aangegeven geen aanleiding te zien om het plan te wijzigen. 

6 	Hiermee een aanpassing van de OV-situatie, zonder feitelijk overleg met belanghebbenden (school, 
ouders, leerlingen) als een voldongen feit te presenteren 

• Deze buslijn voor veel inwoners van De Ronde Venen van groot belang is 
• Deze buslijn ook van belang is voor inwoners van een aantal omliggende gemeenten (Stichtse Vecht 

voor inwoners van Kockengeriffeckop, Woerden voor inwoners Kamerik/Kanis en Nieuwkoop voor 
inwoners Woerdense Verlaat) 

• De gevolgen van deze wijziging onduidelijk zijn namelijk: 
Syntus stelt in haar brief dat de verbinding (combinatie bus/trein) sneller zal zijn, maar 
onderbouwd dat niet. Onduidelijk is bijvoorbeeld hoe goed de aansluiting zal zijn waarbij we 
opmerken dat de treinverbinding Woerden-Gouda niet optimaal is (twee treinen kort na elkaar, 
daarna wachttijd van ca 26 minuten, regelmatige uitval op dit traject) 
Syntus in haar brief onderkent dat er kostengevolgen voor de ouders zijn, wel de suggestie doet 
om in overleg met de NS daar een oplossing voor te willen zoeken, maar daar geen enkele 
duidelijkheid over geeft. Onze eigen eerste calculaties geven aan dat de kosten voor de ouders 
in De Ronde Venen hierdoor zullen verdubbelen naar gemiddeld E 1500,- per jaar (nu ca E 
800,00 per jaar). 

Verzoekt het college 
Zo spoedig mogelijk, in samenspraak met het Driestar College en andere gemeentes, in overieg te treden 
met de provincie en Syntus om bij voorkeur dit besluit te laten terugdraaien en mocht dat niet mogelijk zijn, 
te voorkomen dat ouders en leerlingen met nadelige gevolgen in de vorm van langere reistijd en hogere 
kosten geconfronteerd worden. 

Fractie ChristenUnie/SGP 
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Stichtse Vecht 	goed SAMEN !even 	
Stichtse Vecht 

Motie Scholierenlijn Gouda 

De gemeenteraad van Stichtse Vecht, in vergadering bijeen op 10 juli 2018. 

Kennis genomen hebbend van: 

- het feit dat vervoerder Syntus in overleg met de provincie Utrecht heeft besloten om de 
scholierenlijn 646/647 (Mijdrecht - Gouda) met ingang van 9-12-2018 in te korten tot een verbinding 
Mijdrecht - NS station Woerden. 

- deze lijn in de achterliggende jaren honderden leerlingen heeft vervoerd uit Stichtse Vecht (met 
name uit Kockengen en Nieuwer ter Aa) naar het Driestar College in Gouda, samen met vele 
leerlingen uit o.a. De Ronde Venen. 

- nu nog steeds dagelijks drie bussen vol leerlingen heen en terug rijden. 

Overwegingen: 

- Syntus heeft zonder vooroverleg het Driestar College in Gouda, ouders en leerlingen geïnformeerd 
over het feit dat de lijn wordt ingekort zoals hiervoor beschreven. Dit is als een voldongen feit aan te 
merken. 

- Deze buslijn voor ouders en leerlingen uit Kockengen en Nieuwer ter Aa van groot belang is. 

- Deze buslijn eveneens van groot belang is voor ouders en leerlingen uit De Ronde Venen, Teckop, 
Kamerik en Kanis. 

- De gevolgen van de wijziging nog niet duidelijk zijn met betrekking tot de dagelijkse reistijd en de 
kostenstijging per leerling per jaar. Leerlingen worden geacht in de nieuwe situatie met de trein van 
Woerden naar Gouda te rijden. Onduidelijk is nog hoe de aansluiting zal zijn van de bus op de trein in 
Woerden. De treinverbinding Woerden-Gouda is niet optimaal (twee treinen kort na elkaar en dan 
een wachttijd van ca. 26 minuten). Ook is er regelmatig uitval op dit traject. Zoals het er zich nu naar 
uit laat zien (eerste calculatie) zullen de reiskosten per leerling ten minste stijgen van 800 naar 1.500 
euro per.  jaar. 

Verzoekt het college: 

- Zo spoedig mogelijk in samenspraak met De Ronde Venen in overleg te treden met de provincie en 
met Syntus om bij voorkeur dit besluit terug te draaien, in elk geval de huidige vervoersvorm te 
garanderen tot aan het eind van het schooljaar 2018 - 2019. 



- Te onderzoeken wat er voor mogelijkheden zijn om verhoging van reiskosten zoveel als mogelijk is 
te beperken. Te denken valt aan een combinatie-abonnement bus-trein. 

- de provincie te verzoeken om in het vervolg wijzigingen in dienstregelingen van openbaar vervoer, 
in welke vorm dan ook, eerst met de betrokken gemeenten te bespreken om ongewenste situaties 
zoals hiervoor beschreven, te voorkomen. 

en gaat over tot de orde van de dag 

ChristenUnie-SGP 
	

CDA 

Ike Roetman 	 Pim van Rossum 
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